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تامین روشنایی میدان ترمینال گرگان با 

احداث برج نوری   
گلستان - مقدادصادقیان معاون حمل ونقل وترافیک 
شهرداری گرگان ازتامین روشنایی میدان ترمینال با احداث 
برج نــوری خبرداد. مقداد صادقیــان معاون حمل ونقل 
وترافیک شــهرداری گرگان  در نشست شورای ترافیک 
استان گلستان اظهار کرد: سرقت های مستمر چراغ های 
روشنایی سبب تاریکی در شب های اخیر در میدان ترمینال 
شــده بود و این امر در شب احتمال بروز خطر در رفت و 
آمد رانندگان را ایجاد کرده که با پیگیری معاونت زیربنایی، 
حمل و نقل و ترافیک شــهرداری گرگان در حال مرتفع 
شــدن است صادقیان افزود: از منظر پلیس راهور ضعیف 
شــدن روشنایی در میدان ترمینال به دلیل عبور کامیون 
ها و عابران، رفت و آمد را خطرآفرین ســاخته اســت وی 
خاطرنشان کرد: این معاونت در پی ایجاد روشنایی پایدار با 
احداث برج نوری است که سبب پیشگیری از سرقت های 
احتمالی خواهد شد صادقیان درباره سایر اقدامات ترافیکی 
نیز گفت: احداث دو پل عابر پیاده در محور کمربندی برای 
حفظ جان شهروندان، اصلاح هندسی و احداث رفیوژ در 
برخی از معابر سطح شهر و نصب چراغ در میادین سطح 
شهر به منظور نظم دهی از اقدامات این معاونت در حوزه 

ترافیک است

دیدار مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی با مدیر شعب بانک قرض 

الحسنه مهر ایران در استان مرکزی 
حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی با رضا وهام مدیر شعب بانک قرض الحسنه مهر 
ایران دیدار و در خصوص تعاملات بانکی بین دو مجموعه 
گفتگو تبادل نظر صــورت گرفت. در این دیدار بر تقویت 
تعاملات بانکی بین دو مجموعه تاکید شد و همچنین در 
خصوص نحوه پرداخت مطالبات بازنشستگان رایزنی صورت 

گرفت.

ادارات دولتی و تشکل های غیر دولتی 
بهزیستی را یاری دهند  

جلسه شورای اداری بهزیســتی استان با حضور حسین 
رسولی مدیر کل، معاونین، مسئولین، کارشناسان، روسای 
بهزیستی شهرستانها، با رویکرد خدمات موثر و تخصصی 
جامعه هدف بهزیستی اســتان به جامعه هدف در سالن 
اجتماعات اداره کل بهزیستی برگزار شد.به گزارش روابط 
عمومی بهزیســتی استان کردســتان ، در ابتدای جلسه 
حسین رسولی مدیر کل با اشاره به تلاش های همکاران 
این سازمان در تمام حوزه ها ، هدف اصلی رضایت جامعه 
هدف می باشد.وی اظهار داشت: بهزیستی با بیشترین مراکز 
غیر دولتی با بیش از سه هزار نفر مستقیم و غیر مستقیم 
بــه بیش از ۳۶ هزار خانوار با بیش از ۷۰ هزار نفر خدمات 
رسانی می کنند و این نشان از گسترده بودن این سازمان 
دارد. حسین رسولی بیان داشت : بهزیستی در رسانه ها با 
جایگاه نقد و مطالبه گری همراه بوده ، و با تلاش ها نسبت 
به رفع مشکلات اقدام کردیم اما یک نکته را نباید فراموش 
کنیم که سایر ادارات ونیز مراکز غیر دوانی و NGO ها در 

این رابطه باید نقش پر رنگ تری داشته باشند. 
 

ضرورت افزایش ضریب بازیافت چاه ها 
در برنامه های تولید 

 مدیرعامل شــرکت نفت و گاز اروندان بر افزایش ضریب 
بازیافت چاه های نفت تاکید کرد و توجه به برنامه های چاه 
محور و تاسیسات محور را از مسائل مهم در افزایش تولید 
دانست. جلسه تولید با حضور مدیرعامل، روئسا و مدیران 
این شرکت برگزار شد. در این جلسه عبدالله عذاری اهوازی 
مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان با اشاره به برنامه ها و 
سیاست های تولید نفت در کشور، بر افزایش ضریب بازیافت 
چاه های نفت طبق برنامه هفتم توســعه تاکید کرد. وی 
برنامه های چاه محور و تاسیســات محور را از مسائل مهم 
در افزایش تولید عنوان کرد و افزود: در مسائل تاسیسات 
محور برنامه ریزی و عملیات و در مسائل چاه محور استفاده 
از ظرفیت فرآورشی کارخانه های موجود و رفع موانع تولید 
بسیار حائز اهمیت اســت. مدیرعامل شرکت نفت و گاز 
اروندان تصریح کرد: پیگیری و ارائه گزارش های منظم از 
روند کار و برنامه ریزی برای تحقق اهداف ؛ بخش مهمی از 
تولید را شامل می شود. وی بر نظارت دقیق بر کار  پیمانکاران 
تاکید کرد و گفت: اورهال و تعمیرات اساسی برای افزایش 
ظرفیت فرآورشــی در کم تر از یک ماه در آزادگان شمالی 
یک رکورد محسوب می شود که با همت کارکنان و پرسنل 
زحمت کش این شــرکت انجام شده است. در این جلسه 
مدیران مناطق عملیاتی و بخش های مختلف نیز گزارشی 
از آخرین وضعیت تولیــد در چاه ها و میادین ارائه کردند.
تامین لوله برای خطوط نفتی به منظور افزایش تولید، نحوه 
و کیفیت فعالیت پیمانکاران و برنامه تولید تا پایان سال از 

دیگر مواردی بود که در این جلسه به آن اشاره شد.

سنندج / نشست مشترک اداره کل 
بهزیستی و بنیاد مسکن انقلاب 

اسلامی   
کمیته اجرایی رفع مغایرت گزارش تفاهم نامه مشــترک 
)کمک به تامین مسکن ۱۰ هزار نفر از افراد تحت پوشش 
ساکن در شهرهای زیر ۱۰۰هزار نفر جمعیت و سایر شهرها 
در حوزه بنیاد ( با حضور مدیران کل بهزیســتی و بنیاد 
مسکن ،معاونت مسکن شهری و معاونت مشارکت های 
مردمی برگزار شــد.این نشست با هدف بررسی وضعیت 
پروژه های تخصیصی جامعه هدف سازمان در شهرهای 
زیر ۱۰۰ هزار نفر تشــکیل گردید.  ابتدا رسولی مدیرکل 
بهزیستی اســتان ضمن خیر مقدم به اهمیت و ضرورت 
اجرای تفاهم نامه اشاره نموده و تسریع در تخصیص پروژه 
ها را خواستار شــد. در ادامه ساعدی معاون مشارکت ها 
نقدی بر کندی اجرای تفاهم داشته و دلائل عدم جانمایی 
مددجویان در پروژه های جاری با پیشرفت مناسب وهم 
چنین دلائل عدم واگذاری زمین را در شهرهای دارای زمین 
و فاقد پروژه را خواستار شد.در ادامه سعید رسولی مدیر کل 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ضمن سپاس از تشکیل جلسه 
تعامل بین بخشــی هر دو دستگاه را در سطح مدیریت و 
معاونت ها رضایت بخش و لازم دانسته و به بیان دلائل عدم 
تسریع پروژه ها پرداخت. همچنین رسولی مورد تخصیص 
هر کدام از پروژه ها در شهرستانهای تابعه و مشمول ضمن 
اعلام همکاری و قول مساعد در پیشرفت انها موارد قابل ذکر 

در جلسه را ارائه نمود.

اخبار

مرکزی - شــهردار اراک گفت: در هفته فرهنگی اراک، 
اجــرای 4۰ رویداد با ۱5۰ عنوان برنامــه، آغاز عملیات 
اجرایی هشــت پروژه جدید بــه ارزش ۲۰ هزار میلیارد 
ریــال و افتتــاح هفت پروژه بــا اعتبــاری بالغ بر ۷۶۰ 

داشت. را خواهیم  ریال  میلیارد 
بــه گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری 
اراک، علیرضــا محمــودی در نشســت خبــری اعلام و 

تشــریح هفته فرهنگی اراک گفت: در هفته نکوداشــت 
و گرامیداشــت فرهنگی این شــهر، 4۰ رویداد با ۱5۰ 

عنوان برنامه در اراک اجرا می شود.
وی در ادامــه افزود: برنامه هــای هفته فرهنگی اراک با 
نواختن زنگ اراک در ۲۸ مهرماه همزمان با ســالروز به 
صدارت رســیدن امیرکبیر در مدرســه صمصامیه بیات 
بــا حضور یکی از وزرا و در ادامه گلباران قبور شــهدا و 
با حضور شخصیت های  برگزاری همایش مفاخر کشوری 
بــزرگ اراکی در ســالن همایــش هایش هــای پروین 
اعتصامی هتل امیرکبیر آغاز می شــود.افتتاحیه نمایشگا 
کتــاب در پیاده راه امیرکبیر، فتوماروتن عکس در حمام 
تاریخی ارگ، روایتگری در حمام چهار فصل، جشــنواره 
موســیقی و تئاتر، برنامه کودکانه در مدرسه شهروندی، 
افتتاح تئاتر شــهر، ورکشاپ هنرهای تجسمی، شب شعر 
طنز، حافظ خوانی و شاهنامه خوانی، نمایش فیلم عراق 

چگونه اراک شــد، بخشی از برنامه های این هفته است.
شــهردار اراک ادامــه داد: برگــزاری یــادواره شــهدا، 
نمایشــگاه خوشنویســی،  عفیفانه،  زیســت  نمایشــگاه 
جشــنواره غذا، مســابقات مختلف ورزشــی و هنری، از 

است. برنامه ها  دیگر 
برنامه های هفتــه فرهنگی  علیرضا محمــودی گفــت: 
اراک، بــا برگزاری جشــنی بزرگ ویژه شــهروندان در 
ورزشــگاه ۱5 هزار نفری امــام خمینــی)ره( با حضور 

هنرمندان مطرح کشــوری، به پایان می رسد.
وی در ادامــه از افتتاح و بهره بــرداری برخی از پروژه 
های مدیریت شــهری بــه ارزش ۷۶۰ میلیارد ریال در 
هفتــه فرهنگــی اراک خبر داد و افزود: ایــن پروژه ها 
شامل، زمین های چمن مصنوعی در محله های مختلف 
شهری، بگ فیلتر کارخانه آســفالت، سالن نمایش تئاتر 
پارک شــهر، لندفیل بهداشــتی مرکز دفن پســماند و 

مجتمع فرهنگی کوی امام علی)ع( می باشــد.
شــهردار اراک همچنین گفت: طی هفته فرهنگی اراک، 
۲۰ هــزار میلیارد ریال پروژه ســرمایه گذاری در حوزه 
های گردشــگری و عمرانی در این شــهر کلنگ زنی می 
شــود که شامل تله ســیژ، پارک آبی منطقه گردشگری 
نورالشــهدا)دره گــردو(، فاز دوم پارک شــهید باهنر و 

باشد. می  اوتیسم  پارک 
محمودی بــا بیان اینکــه در اجرای برنامه هــای هفته 
فرهنگی اراک، همه ســلایق در نظر گرفته شده، گفت: 
روز اراک و هفتــه اراک فرصــت مناســبی برای معرفی 
پتانســیل ها و ظرفیت های این شــهر اســت.وی خاطر 
نشــان کرد: نگهداشــت و توســعه شــهر از برنامه های 
اولویت دار مجموعه مدیریت شــهری بوده که در دستور 
کار قرار دارد و با جدیت نیز دنبال می شــود تا توســعه 

خوبی در حوزه های مختلف شــهر اراک داشته باشیم.
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کرمان  - شــهردار کرمان گفت که دومین جشــنواره ملی 
نــان کامل طی روزهای ۲4 تــا ۲۹ مهرماه جاری با حضور 
تولیدکنندگان هنرمند ۲۷ استان ایران در بوستان مادر این 

شهر برپا می شود.
 محسن تویسرکانی عصر دوشنبه در جمع خبرنگاران افزود: 
ســال گذشته ۲۰ اســتان در جشــنواره نان کرمان حضور 
داشتند که امسال با اســتقبال خوب؛ مشارکت بیشتری را 

شاهد خواهیم بود.
وی ابراز امیدواری کرد جشنواره نان کامل با استقبال مردم 
طــی روزهای ۲4 تا ۲۹ مهــر در محل پارک مادر کرمان از 

ساعت ۱۷ تا ۲۱ برگزار شود.
وی تصریح کرد: مهمترین هدف از برگزاری این جشــنواره 
ارتقای ســلامت شهروندان از طریق پخت نان کامل و سالم 
اســت ضمن اینکه برگزاری چنین جشــنواره هایی باعث 
معرفی فرهنگ استان کرمان و پویایی و شادابی جامعه می 

شود.
شهردار کرمان بیان کرد: آشــنایی با موسیقی اقوام و آیین 
های این خطه ایران در دســتور کار برنامه ریزان قرار دارد و 
در پیوست جشنواره برگزاری همایش های تخصصی مانند 
نان کامل و سالن آموزش پخت با حضور اساتید و متخصصان 

طب برگزار می شود.
۲۷ اســتان ایران برای حضور در جشــنواره ملی نان کامل 

اعلام آمادگی کردند
وی خاطرنشان کرد: در جشــنواره نان کرمان ۲۰۰ عدد از 
انواع نان کشورمان معرفی می شود ضمن اینکه ۱5 نوع نان 

شهرستانهای استان کرمان نیز عرضه خواهد شد.
تویسرکانی ادامه داد: اجرای تئاتر و کارناوال شادی کودک، 
دعوت از هنرمندان کشــوری، جشن های شــبانه همراه با 
تجلیــل از برخی نانوایــان و برنامه هــای مختلف فرهنگی 
و مســابقه عکاســی از جمله برنامه های جنبی این رویداد 

محسوب می شود.
وی تاکید کرد: ارزیابی ها جشــنواره سال گذشته نشان می 
دهد که افزون بر ۸5 درصد رضایت مندی ایجاد شد اما باید 
مســیر )کیفی( را مســتمر طی کنیم و به یک یا ۲ رویداد 
بسنده نکرد.شهردار کرمان با یادآوری برگزاری جشنواره نان 
کامل با همکاری دســتگاه های مختلف اظهار کرد: یکی از 
رسالت های شهرداری کرمان پرداخت به موضوعات اجتماعی 
است و آمادگی داریم با سازمان ها و سایر بخش ها )دولتی و 

خصوصی( موضوع تولید نان کامل را دنبال کنیم.
وی با اشــاره به مشــارکت نانوایان در صحنه های مختلف 
سیاسی و اجتماعی کشور نظیر دفاع مقدس گفت: در کشور 
۷۰۰ نانوای شهید داریم و در این جشنواره یادمانی با عنوان 
شهدای نانوا در محل برگزاری جشنواره برپا خواهد شد و از 
نانواهای عزیــزی که در جنگ تحمیلی مثل گردان نانوایان 

خانوک شرکت داشتند، تقدیر می شود.
تویسرکانی افزود: در دومین جشنواره ملی نان؛ قدیمی ترین 
نانوایی اســتان کرمان واقع در شهرســتان کوهبنان نیز به 

عنوان یک اثر ملی تثبیت خواهد شد.
نخستین جشنواره ملی نان کرمان ۱۱ تا ۱4 مهر ۱4۰۲ در 

کرمان برگزار شد.

۲۷ استان ایران برای حضور در جشنواره ملی نان کامل اعلام آمادگی کردند

رشت - مســعود عباس نژاد رئیس کمیسیون معماری و 
شهرسازی شورای اسلامی شهر رشت ظهر چهارشنبه در 
اختتامیه و نمایش آثار اولین طراحی پژوهی معماران گیلان 
به مناسبت روز جهانی معماری اظهار کرد: سبک معماری 
ایرانی - اسلامی کلید احیای هویت فرهنگی رشت است. 
عباس نژاد با اشاره به راه اندازی کمیسیون تخصصی معماری 
و شهرســازی در شورای ششم افزود: این اقدام برای اولین 
بار صورت گرفته و هدف ما پیگیری مسائل مهم در حوزه 
معماری اســت. وی با بیان اینکه امروز جامعه ما نیازمند 
معمارانی است که به هویت ایرانی و اسلامی خود بازگردند، 
ادامه داد: متأسفانه در سال های اخیر، نوع نقشه های معماری 
تحت تأثیر سبک های غربی قرار گرفته و این امر باعث دور 
شدن خانواده ها از هویت واقعی خود شده است. عباس نژاد 
همچنین بر لزوم توجه به تفکر و هنر معماران تأکید کرد و 
گفت: متأسفانه بسیاری از مسائل نادیده گرفته می شود و ما 
در شورای شهر آمادگی داریم که با نظام مهندسی ساختمان 
و دانشــگاه ها همکاری کنیم تا سیما و منظر شهری را بر 
اساس هویت بومی طراحی کنیم. رئیس کمیسیون معماری 
و شهرسازی شورای اسلامی شهر رشت با اشاره به شلوغی 
خیابان های شهر افزود: امروز نمی توانیم تشخیص دهیم که 
در کدام خیابان زندگی می کنیــم؛ اما اگر در خیابان های 
قدیمی و بافت تاریخی قدم بزنیم، می توانیم از هویت و روح 
آن لــذت ببریم.  وی در پایان ابــراز امیدواری کرد که این 
جلسات منجر به تصمیم گیری های بهتر در حوزه معماری 

و شهرسازی شود.

سبک معماری ایرانی - اسلامی 
کلید احیای هویت فرهنگی رشت 

است
کرمان - اعضای کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس 
شورای اسلامی، به همراه استاندار و جمعی از مسئولان 
روز شــنبه از گلزار شهدای کرمان و مجموعه تله کابین 
ملل، بازدید کردند. رییس کمیســیون برنامه و بودجه 
مجلس شــورای اسلامی در حاشــی این بازدید، گفت: 
گلزار شــهدای کرمان، به خاطر شــهدای عزیزی که در 
آن آرمیده اند، به ویژه سردار شهید حاج قاسم سلیمانی، 
نیازمند توجه ویژه اســت و مجموعه تفریحی تله کابین 
ملل، نیز در نزدیکی گلزار شــهدا قــرار دارد. غلامرضا 
تاجگردون، خاطرنشان کرد: در نشستی که با استاندار، 
شــهردار و اعضای شورای اسلامی شهر کرمان داشتیم، 
طرح ساماندهی گلزار شهدا ارائه شد. وی افزود: در زمینه 
بودجه ایجاد پردیس شــهید حاج قاســم سلیمانی که 
ســاماندهی گلزار شهدا را هم در بر خواهد داشت، مقرر 
شد در قالب بودجه ۱4۰4 شهرداری کرمان، مساعدت 
کنیم. شــهردار کرمان هم بیان کرد: در جلسه ای که با 
رییس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس داشتیم، حول 
محور بودجه اســتان صحبت شد، اما در خصوص طرح 
جامــع گلزار شــهدای کرمان که دغدغه شــهرداری و 
استان است نیز صحبت شد و درخواست کردیم ردیف 
بودجه ویژه ای برای طرح جامع ساماندهی گلزار شهدا، 
اختصاص پیدا کند. محســن تویسرکانی، افزود: رییس 
کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با این 
موضوع موافقت کرد و قرار شــد مکاتبات را انجام دهیم 
تا این موضوع در لوایح بودجه در سطح ملی لحاظ شود.

ضرورت اختصاص بودجه ملی 
برای ساماندهی گلزار شهدای 

کرمان

بوشــهر - مســئول ســازمان بســیج دانش آموزی استان 
بوشهرازاعزام اردوهای راهیان نوروبازدیددانش آموزی استان 
بوشــهر ازیادمان های دفاع مقدس جنوب کشــورخبرداد. 
حسین معینی اظهار داشت:بیش از۸هزار نفر از دانش آموزان 
استان بوشهردرسال تحصیلی جدیدازیادمان های شلمچه،ذوا
لفقاریه،والفجر۸،نهرخین،بیمارستان امام حسین)ع(وعملیات 
راهیان  افزود:اردوهــای  بازدیدمی کننــد.وی  ثامن الائمــه 
نوردانش آمــوزی وبازدیددانش آمــوزان ازیادمان های دفاع 
مقدس جنوب کشوردرسال تحصیلی جدیدآغاز شده است.

مسئول سازمان بســیج دانش آموزی استان بوشهربا اشاره 
به تأثیر اردوهای راهیان نوردردانش آموزان گفت:چه جایی 
ماهویت سازاست،لذابازسازی  نوربرای  بهترازســرزمین های 
هنردرتقویــت  بازبــان  جنــگ  مادرزمــان  هویت هــای 
هنربسیارموثر اســت. معینی یکی ازاهداف برگزاری اردوی 
راهیان نــور دانش آموزی رااحیاروحیه معنوی ودرس آموزی 
ازکلاس شهدای والامقام برشمردوافزود:بررسی های صورت 
گرفته درسال های اخیرنشــان می دهدکه اردوهای راهیان 
نورباعث تعالی معنوی دانش آمــوزان ورفتارهای اجتماعی 
آنان شده که ابرازرضایت خانواده ها ازرفتار دانش آموزان پس 

ازشرکت در این اردوهاگویای این حقیقت است.
وی بااشــاره بــه بازدیددانش آموزان ازیادمان های شــلمچ

ه،ذوالفقاریه،والفجر۸،نهرخین،بیمارســتان امــام حســین 
علیــه الســلام وعملیــات ثامن الائمــه بیــان کرد:بیش 
ازهشــت هزاردانش آموزاستان بوشــهربه این اردوها اعزام 
می شــوند. این مقام مســئول زنده کــردن روحیه معنوی 

ودرس آموزی ازکلاس شــهدای راازاهداف برنامه اردوهای 
راهیــان نورعنــوان کردوافزود:اردوهای راهیــان نورباعث 
تعالــی معنوی دانش آمــوزان ورفتارهــای اجتماعی آنان 
شــده اســت. معینــی ازحضوردانــش آمــوزان دراردوی 
پیشــرفت وامیدوبازدیدازتأسیسات وپیشــرفت های استان 
بوشهروخوزســتان خبردادوگفت:دانش آموزان دراین اردوها 
بادستاوردهای انقلاب آشنامی شوند. وی ازاعزام دانش آموزان 
طی دومرحلــه خبردادوبیان کرد:ازبرنامه هــای این اردوها 
می توان به زیــارت یادمان های دفــاع مقدس،حضوردانش 
آمــوزان دررزمایش رزمــی فرهنگی وهمچنیــن برگزاری 
مراســم شبی باشــهدا ومســابقات فرهنگی اشــاره کرد. 
مسئول ســازمان بسیج دانش آموزی اســتان بوشهربابیان 
رابایدنشــر  اینکــه فرهنــگ رزمنــدگان دوره مقــدس 
دهیم،گفت:اگرامروزرزمنــدگان اســلام درغزه بردشــمن 
صهیونیســم پیروز می شوند، به واســطه پیروی ازولی فقیه 
وتأسی ازراه ورسم رزمندگان و شهدای جبهه مقاومت است. 
معینی بابیان اینکه دانش آموزان شرکت کننده دراین اردوها 
ازیادمان مناطق عملیاتی جنوب بازدیدمی کنند، گفت:هدف 
ازبرگزاری این اردوها،نهادینــه کردن فرهنگ دفاع مقدس 
درمیان دانش آموزان است به طوری که این فرهنگ به خوبی 
بــرای دانش آموزان قابــل درک باشــد. وی دربخش پایانی 
سخنان خوداســتفاده ازابزارهنروفضای مجازی برای انتقال 
ارزش ها راخواستارشــدواظهارکرد:از زبــان هنربرای انتقال 
فرهنگ ایثاروشهادت بایداستفاده کنیم ونهایت بهره مندی 

ازفضای مجازی دراین مسیرصورت گیرد.

اعزام اردو راهیان نور دانش آموزان بوشهری

بوشــهر -مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان بوشهر 
گفت: بیش از ۳۰۰ کیلومتر از شــبکه جمع آوری فاضلاب 

بوشهر، گناوه و دیلم شستشو و سم پاشی شد.
ابوالحســن عالی در جمع خبرنگاران با بیــان اینکه طرح 
فاضلاب نقش به ســزایی در ایجاد محیط بهداشتی مطلوب 
فراهم کرده اســت، اظهار کرد: طرح های شبکه جمع آوری 
فاضلاب در سه شهر بوشهر،گناوه و دیلم اجرا شده که بخش 

عمده ای از شبکه ها در مدار بهره برداری قرار گرفته است.
وی بــا بیــان اینکه شــبکه جمــع آوری فاضــلاب نقش 
تعیین کننده در برطرف شــده مشــکلات خانوارها در دفع 
بهداشتی فاضلاب داشته اســت، گفت: در راستای آمادگی 
زیرساخت های شــبکه فاضلاب پیش از آغاز فصل بارندگی 
و برای پیشــگیری از مشــکلات احتمالی در شــبکه های 

فاضلاب، به منظور حفظ و ارتقای ســطح خدمات رســانی 
به شهروندان، عملیات شستشــوی ۳۰۰ کیلومتر از شبکه 
فاضلاب در شهرهای بوشهر، گناوه و دیلم انجام شده است. 
شستشوی شــبکه های فاضلاب در این شــهرها به منظور 
کاهــش گرفتگی ها، جلوگیــری از پس زدگــی فاضلاب و 
رفع آلودگی های احتمالی انجام شــده که نقش مهمی در 
حفظ سلامت عمومی و جلوگیری از خسارات احتمالی ایفا 

می کند.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان بوشهر لایروبی 
آدم رو های فاضلاب را از دیگر فعالیت ها دانســت و تصریح 
کرد: در کنار عملیات شستشوی شبکه جمع آوری فاضلاب، 
طی شش ماهه نخست امسال، سمپاشی ۱5 هزار باب آدمرو 
فاضلاب نیز به منظور کنترل و کاهش مشــکلات بهداشتی 
انجام شــده اســت. همچنین ۶۶۸ فقره حوادث مرتبط با 
شــبکه فاضلاب در شهرهای بوشــهر، گناوه و دیلم توسط 
معاونت بهره برداری این شرکت به موقع رفع و مدیریت شده 

است.
عالــی اظهار کرد: این اقدامات در راســتای ارتقای ســطح 
کیفیــت خدمات رســانی و جلوگیری از هرگونــه بحران 
احتمالی در شبکه فاضلاب استان انجام می شود و تلاش ها 
برای بهبود مستمر تأسیسات و خدمات ادامه خواهد داشت.

وی به سم پاشــی شبکه فاضلاب اشاره کرد و افزود: با هدف 
معــدوم کردن حشــرات و جانوران مختلف در شــبکه ها، 
منهول های فاضلاب در شهرهای اســتان بوشهر پاکسازی 

شده است.

عملیات سم پاشی ۳۰۰ کیلومتر شبکه جمع آوری فاضلاب در استان بوشهر

کرمان -شــماری از اعضای شورای اسلامی شهر کرمان در نشست 
عمومی امروز)دوشنبه( شورا، از آنچه دخالت های بعضی از مشاوران 

شهردار درامور اجرایی و انتصابات شهرداری خواندند انتقاد کردند.
 یکصد و هفتاد و نهمین نشست عمومی شورای اسلامی شهر کرمان 
در روز ۲۳ مهر چند دستور کار مختلف داشت، اما موضوع دخالت 
برخی از مشاوران شهردار کرمان در عزل و نصب ها و امور اجرایی به 
موضوعی بحث انگیز بین اعضا و شهردار تبدیل شد؛ هر چند شهردار 

کرمان از فعالیت های مشورتی مشاورانش دفاع کرد.
دخالت برخی اعضای شورا در کار شهرداری

فتح الله مویدی رییس کمیسیون خدمات شهری شورا ابتدا با انتقاد از 
برخی اعضای شورا که در امور شهرداری دخالت می کنند بیان کرد: 
موضوع شفاف سازی و فرمایشات رهبری روی چشم ماست و طبق 

سوگندی که خورده ام از حقوق مردم دفاع می کنم.
وی خطاب به یکی از اعضای شورای شهر کرمان اظهار داشت: شما از 
همان ابتدا که به شورا آمدید مشاورانی را به شهردار تحمیل کردید و 
در همه امور شهردار دخالت می کردید، در حالی که شورای شهر باید 

نظارت کند و بر رفع مشکلات شهری مردم نظارت کنیم.
دخالت مشاوران شهرداری غیرقابل قبول است

محمد امینی زاده رییس کمیسیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای 
شهر کرمان نیز گفت: مشاوران شهردار در امور اجرایی شهر دخالت 

می کنند و این کار غیرقابل قبول است.

درهای بسته اتاق شهردار به روی مدیران شهرداری
محمد رضا کُمساری نایب رییس شورای اسلامی شهر کرمان نیز در 
تذکری خطاب به شهردار گفت: وقتی شما به عنوان مدیر سیستم 
درِ اتاقتان به روی مدیران مجموعه بسته است و مدیر شما نمی تواند 
آسیب ها و اختلال را به شما منتقل کند و ناامید است از اینکه شما 
مسیرها اصلاح کنید، به عضو شورا متوسل می شود؛ شما باید در این 

مسیر تجدیدنظر کنید.
مشاوران شهرداری دستور کتبی نمی دهند

شهردار کرمان نیز در این نشست در پاسخ به این اعضای شورا گفت: 
موضوعات شهرداری در حال رصد است و اساسا من اهل توجیه کردن 

نیستم؛ نفس کار کردن عملکرد را نشان می دهد.
محسن تویسرکانی ادامه داد: معتقدم در شهرداری کرمان برای هر 

کار پردردسری به دفعات باید پاسخ دهم و هزار توجیه داشته باشم.
وی تصریح کرد: به جای اینکه جزییات کار بدیهی را مورد چالش قرار 
دهیم بیاییم هم اندیشی کنیم چه کار بزرگی را انجام دهیم؛ هنر ما 

کار بزرگ انجام دادن است.
شــهردار کرمان بیان کرد: در بحث مشــاور، اگر در حوزه معماری 
و شهرسازی مدنظر است، در حوزه شهرســازی وی را آوردیم تا با 
شهرداران مناطق صحبت کنند و پیشنهادها را به صورت پیش نویس 

به من می دهند.
وی تاکید کرد: اگر تشخیص دهم جایی مشاور در کار یا تصمیمی 

دخالت کند حتما این کار را انجام می دهم؛ البته مشــاوران دستور 
کتبی نمی دهند و مدیران نیز باید با قانون هماهنگ باشند.

از مشکل بودجه آسفالت تا باقی مسائل
تویسرکانی همچنین در بخش دیگر سخنان خود خطاب به اعضای 
شورا درباره مسائل شهری اظهار داشت: در حوزه اختصاص پارکینگ 
به کسبه میدان ارگ، ۳۸۰ کارت پارکینگ پیرامون پارکینگ مجتمع 

صاروج صادر شد.
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می کنند
وی تصریح کرد: در حوزه جهاد آســفالت ما با یک دوگانگی مواجه 
هستیم، تقریبا تمامی معابر و کوچه های مشکل دار آسفالت می شود 
البته بحث بر سر تقدم و تاخر این آسفالت ها وجود دارد؛ مشکل جدی 

ما بودجه است و باید در زمینه تولید آسفالت خودکفا شویم.
شــهردار کرمان با اشاره به اختصاص ۸۰۰ میلیارد ریال تسهیلات 
برای نوسازی کارخانه تفکیک زباله گفت: باید در بحث تفکیک زباله 
چاره اندیشی شود که اینک مبلغ ۸۰۰ میلیارد ریال تسهیلات از طرف 
وزارت کشــور برای شهرداری با نرخ سود ۲۳ درصد مصوب شده به 
طوری که ۹ درصد آن توسط شهرداری پرداخت می شود و فرصت 
مناسبی برای نوسازی و احداث فاز دیگر کارخانه تفکیک زباله شهر 

کرمان محسوب می شود.
تقاطع شهدای خلبان رضایت بخش نیست

در ادامه رییس کمیســیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای شهر 
کرمان نیز با اشاره به وضعیت مناســب پروژه روگذر شهید زنگی 
آبادی و با انتقاد از پروژه ای دیگر گفت: در جلسه ای که برای پروژه 
روگذر شهدای خلبان)شهرک غدیر، به عنوان حلقه اتصال شرق و 
غرب شهر( برگزار شد مشکلات پرداختی و معارض ها برای این پروژه 
همچنان وجود دارد؛ در خصوص معارضان، شهرداری کم کاری نکرده 
است اما درخواست داریم نهادهای نظارتی ورود کنند تا مشکل این 

پروژه مشکل حل شود.
امینی زاده تاکید کرد: با توجه به اینکه بانک املاک و زمین خوبی 
در شهرداری وجود دارد، به این پروژه زمین تعلق گیرد تا کار زودتر 

به اتمام برسد.
رییس کمیسیون بودجه، منابع پایدار و سرمایه گذاری شورای شهر 
کرمان نیز گفت: پروژه شهدای خلبان با وجود نواقص و چالش ها بعید 

می دانم که به زودی به بهره برداری برسد.
حسین چناریان افزود: تقاطع شــهید حاج یونس زنگی آبادی اما 
باوجود همه مشکلات به خوبی و طبق برنامه پیش می رود و همه 
راضی هســتند.محمد صادق تقوی رییس کمیســیون بهره وری، 
هوشمندسازی و شفافیت شورای شهر کرمان نیز در ادامه با اشاره با 
اجرای نهضت جهاد آسفالت در کرمان تصریح کرد: در ۶ ماه ابتدایی 
امسال رکورد خوبی در بحث آسفالت زده شده که امیدواریم در ماه 

های باقی مانده سال نیز به صورت جدی دنبال شود.
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گـــزارش


